
 

東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 035/23-24 

有關學校售賣校服的具體原則／安排事宜 
 

敬啟者： 

近日本校接獲東華三院行政總部反映，收到就訂購校服時受限於光顧學校所指定的校服

供應商的查詢。教育局通告第 10/2016 號《學校的商業活動》附錄 3《個別商業活動的具體原

則/安排》列明，學校不應強迫學生向校方或選定的校服店購買校服等物品，而應該提供有關

校服的詳細資料，並向學生及家長清楚說明，可自由選擇任何其他供應商。而學校在選擇校服

衣料時，亦應確保所選衣料的類別、質料及顏色，均在市面普遍有售，以及同時備有校服的式

樣、尺寸及衣料樣本，供打算自行購買校服的學生及家長參考(式樣請見附件)。 

 

本校重申，本校沒有單一指定校服供應商，並一直有嚴格遵守局方上述就售賣校服的指

引，家長可以自由選擇光顧學校安排的校服供應商，或自行訂購或訂製校服，惟必須確保校服

的式樣、顏色及質料等符合本校要求。請於十一月六日(星期一)將已填妥之回條逕交班主任，

以便統籌辦理。如有任何進一步查詢，請致電2443 9833與陳凱芝副校長或班主任聯絡。 

 

 此致  

貴家長  

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

 

 

_________________________謹啟 

                                                 (陳妙霞) 

二零二三年十一月三日 

附件：夏季及冬季校服及體育服式樣 

 

------------------------------------------------------------------------------ 

                              東華三院馬振玉紀念中學                  班號:       

行政通告 035/23-24 

有關學校售賣校服的具體原則／安排事宜 
 

敬覆者： 

本人為        班學生                   之家長，已知悉有關學校售賣校服的具體原

則／安排事宜。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

   家長簽署：                       

                                                家長姓名：                      

二零二三年     月     日 

 



 

TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular035/23-24 

Arrangement of the Sale of School Uniforms 
 

3rd November 2023  
 

Dear Parents 
 
Our school has received some feedback from the Administration Department of TWGHs regarding the 
enquiries about the uniform suppliers. According to the Appendix 3 of the EDBC No.10/2016 on Trading 
Operations in Schools, students should not be compelled to purchase uniforms and accessories from their 
schools or the selected school tailor(s). Schools should make clear to students and their parents that they 
are free to choose their own suppliers by providing them with details of the uniforms required. Schools 
should also ensure that the materials selected are of a type, quality and colour generally available in the 
market. The design and measurements of the uniforms and specimens of the materials to be used should 
be made available for the inspection of students/parents who wish to make their own arrangements for 
the provision of uniforms (Please refer to the samples of the school uniforms in the appendix). 
 
Our school would like to emphasize that we do not have a sole uniform supplier, and we follow suit the 
regulations set by the EDB. Parents are free to purchase or tailor-make the appropriate uniforms from any 
tailors, with the relevant designs, colours and materials adopted by the school. Please return the signed 
reply slip to the class teacher on 6th November 2023 (Monday). Please feel free to contact the Vice 
Principal, Miss Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


